
Referat ordinære generalforsamling 2023 

 

Punkt Diskussion/ oplæg Beslutning 

Velkomst  Formandskabet byder velkommen Velkomst 
ved 
formanden 

Valg af dirigent  Bestyrelsen foreslår Rasmus Rasmus er 
dirigent 

godkendelse af 
generalforsamling
en 

Generalforsamlingen er indkaldt for sent. Det vedtages 
at 
generalforsa
mlingen er 
gyldig 

valg af referent 
samt stemmetæller 

Bestyrelsen foreslår… 
 
2 stemmetællere skal vælges (dog ikke 
personer der er på valg eller vil på valg) 
 
§ 4 stk 5 På generalforsamlingen afgøres 
sager ved almindeligt flertal (over halvdelen af 
de afgivne gyldige stemmer – blanke stemmer 
tæller ikke med i afgørelsen), dog kræves til 
ændring af foreningens vedtægter mindst 2/3 
majoritet af de afgivne gyldige stemmer. jf. 
 
 

Julie skriver 
referat 

Årsberetningen  Formanden fremlægger årsberetningen.   
 
 

Formanden 
aflægger 
årsberetning
en.  

Introduktion for 

afstemning 

Afstemning foregår enten ved håndsoprækning 

eller ved anonymt stemmekort. Hvis bare en i 

forsamling, vil have der er en anonym 

afstemning, skal alle stemme anonymt.   

Håndsopræk

ning vælges 

som stemme 

metode. 

Behandling af 

indkomne forslag  

Ingen vedtægtsændringer er blevet indberettet  Der er ingen 

forslag 

Valg af bestyrelse  
Stk. 2. Bestyrelsesmedlemmer vælges for 2 år. 

Formanden i ulige år. De to næstformænd i 

lige år. Bestyrelsesmedlemmer vælges med 1 i 

lige år og 1 i ulige år 

Opstiller til 

formandspos

t:  

Alma. 

 



 

Stk. 3. Der vælges hvert år to suppleanter, for 

et år ad gangen. 

 

På valg i år er: 

Formand (genopstiller ikke) 

bestyrelsesmedlem (genopstiller) 

suppleant (genopstiller) 

suppleant (genopstiller ikke)  

 

Alma er valgt 

som 

formand.  

 

 1 årig 

næstformand

spost:  

Rikke stiller 

op og 

vælges.  

 

Bestyrelses

medlem: der 

er ingen som 

kan stille op.  

 

De to 

suppleant 

poster bliver 

heller ikke 

besat.  

Orientering af 

kommende 

arrangementer  

Vi i bestyrelsen har store planer, om hvad der 

skal ske med DU fremover.  

Rikke 

fortæller om 

visioner for 

det nye år.  

Der kommer 

igen i år en 

unglejr og 

teenlejr.  

Bedre 

kommunikati

on med 

medlemmern

e.  

eventuelt  Socialdemokratiets ordfører på 

handicapområdet vil gerne have en dialog med 

DU - Dysleksi Ungdom. Han vil gerne høre 

mere om foreningens holdning til ordblinde 

området.   

 

 

 

 


